
AMENDEMENT

Onderwerp: Tweede sporthal Wognum
Agendapunt: Rvs Programmabegroting 2020
Ingediend door: T. Beerepoot (VVD), C. Selders (CDA), A. Meester (BAMM), S. Visser (CU), 

Y. Nijsingh (D66)

De raad van de gemeente Medemblik, in de vergadering bijeen op 7 november 2019;
Gelet op artikel 33 van het Reglement van orde voor vergaderingen en andere werkzaamheden van de raad 
gemeente Medemblik 2019,

Constaterende dat:
 de Wognumse zaalsportverenigingen kampen met capaciteitsproblemen in de Bloesem  waardoor zij naar 

sporthallen buiten Medemblik moeten uitwijken;
 Synarchis dit onderzocht heeft en dit capaciteitsprobleem in haar rapport bevestigd heeft; 
 Synarchis in haar rapport eveneens aangegeven heeft dat de extra hal een efficiënt gebruik zal kennen;
 de roosters van de Wognumse zaalsportverenigingen aantonen dat, ook als de gymzaal open blijft, de beide 

hallen op doordeweekse avonden volledig gevuld zullen zijn;
 hierbij twee avonden in de Bloesem voor Westfriesland SEW vrijgemaakt zullen worden.

Overwegende dat: 
 de Wognumse zaalsportverenigingen en de dorpsraad Wognum voor een permanente sporthal bij Spartanen 

kiezen.
 de Wognumse zaalsportverenigingen en de dorpsraad Wognum een eigen rapport hebben opgesteld en goed 

beargumenteerd aangegeven hebben waarom zij voor een structurele oplossing in de vorm van een 
permanente hal bij Spartanen kiezen.

 De verschillende verenigingen aan hebben gegeven mee te willen denken over het beheer en de exploitatie 
van een hal bij Spartanen. En zowel bij de exploitatie als bij het beheer een bijdrage te willen leveren.

 de wens bij de politieke partijen leeft om het rapport van de verenigingen nader te laten onderzoeken.
 afgezien van de keuze of er een permanente of semipermanente hal komt, en de locatie waar die moet 

staan, er een duidelijke principe-uitspraak van de raad ligt dat er een tweede sporthal in Wognum zal 
komen.

 het daarom wenselijk is om deze in de begroting als p.m.-post op te nemen.  

Besluit het voorgestelde besluit als volgt te amenderen: 
1. Bij paragraaf ‘4.4. Nieuw beleid’ een punt toe te voegen genaamd ‘tweede sporthal Wognum’ en dit als 

p.m.-post te ramen; 

Verzoekt het college:
2. om het rapport van de Wognumse zaalsportverenigingen binnen drie maanden (dus vóór      07-02-2020) uit 

te werken. Dit moet minimaal ingaan op:
* De financiële consequenties
* De haalbaarheid van vergunningen en technische mogelijkheden
* Wat de verenigingen willen en kunnen betekenen in het beheer en de exploitatie 
Daarbij een vergelijking te maken tussen het rapport van de verenigingen en het voorstel voor een 
semipermanente sporthal bij de Bloesem.

3. te onderzoeken waardoor er volgens de berekeningen een enorm verschil in bouwkosten is bij een 
permanente hal geplaatst op de locatie De Bloesem en geplaatst op locatie Spartanen (resp. € 4.400.000,-- 
volgens het Synarchis rapport tegenover € 1.150.000,-- op basis van Stabo)

4. om de hierboven bij punt 3 omschreven vergelijking door een onafhankelijk bureau te laten uitvoeren.
5. om op basis van de uitkomsten van voornoemde onderzoeken de raad in Q1 opnieuw een voorstel te doen 

voor de bouw van een semipermanente/permanente tweede sporthal in Wognum.

Ingediend door: 
…………………………… ……………………… ………………………… …………………………. ……………….
T. Beerepoot (VVD) C. Selders (CDA) A. Meester (BAMM) S. Visser (CU) Y. Nijsingh (D66)

Invullen door de griffier
voor tegen opmerkingen  
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